
 
 

 
 

  
 
 
 
 
 

WOR-ROR.0003.2.2023 

 

 
Pan Piotr Górnikiewicz 
Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

 
 
W odpowiedzi na Pana wnioski zawarte w piśmie z dnia 2 stycznia 2023 r., znak: 

KRM.0003.629.2022, informuję:  
 
W sprawie dotyczącej ograniczenia dostępności do szkolnych hal sportowych dla 

stowarzyszeń i klubów prowadzących zajęcia sportowe z młodzieżą informuję ponownie, że szkoły 

podstawowe i ponadpodstawowe w dalszym ciągu w roku 2023 będą utrzymywały współpracę ze 

stowarzyszeniami i klubami. Jednostki oświatowe prowadzą swoją działalność w oparciu o ustalony 

budżet. Najem, czy też bezpłatne „udostępnianie” pomieszczeń szkolnych leży w gestii dyrektora 

szkoły. Natomiast w sytuacji ewentualnych problemów finansowych jednostek oświatowych to 

dyrektor szkoły podejmował będzie decyzje o ewentualnych kosztach przedmiotowego 

„udostępniania”.  

 

W sprawie zweryfikowania i niepodwyższania opłat za wynajem pomieszczeń w obiektach 
TOSiR dla klubów prowadzących zajęcia dla dzieci informuję, że zwiększenie opłat w kilku obiektach 
sportowych spowodowane jest przez rosnące w dalszym ciągu koszty usług, materiałów                                      
i wyposażenia oraz zatrudnienia pracowników. Nadmieniam, iż w przypadku pływalni MDS i Parku 
Wodnego nie uległy zwiększeniu opłaty dla posiadaczy Karty Tarnowskiej Rodziny oraz Tarnowskiej 
Miejskiej Karty Premium. Każda pozycja cennika została dokładnie przeanalizowana tak, aby nie 
obciążać w nadmiernym stopniu klientów TOSiR.  Dodam, że żadna z opłat nie pokrywała 
w przeszłości i nie pokrywa obecnie w 100 % faktycznych kosztów funkcjonowania obiektów. 
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